
Jeg plejer at ryge Ca 40 cigaretter om dagen og jeg var syg hele tiden med lungebetændelse og slem 

hosten... 

Efter jeg er skiftet over til damp har jeg i været syg overhoved og helbredet er meget bedre, jeg startede på 

24mg nikotin men nu er jeg nede på 3mg.  

 

Ang lovforslaget synes jeg at det er rigtigt godt med en aldersgrænse for der er ingen grund til at unge under 

18 begynder at dampe(det er jo et rygestops middel) 

 

Min egen mening er at tankene skal kunne rumme omkring 5ml for så er det til en hel dag...  

 

Flasker skal ha børnesikring på er helt fint. 

 

Hvis loven vedtages er der rigtigt mange der vil begynde at ryge ingen og det vil jo være en skandale... 
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